
   

ΕΡΩΤΗΣΗ

ΑΘΗΝΑ , 24/04/2020

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών

Προς:  Τον κο Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Τον κο Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κο Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Ημερήσια αποζημίωση εν ενεργεία στρατιωτικών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως πληροφορούμαστε  από την Ένωση Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας
Σερρών η αμοιβή των εν ενεργεία στρατιωτικών καταβάλλεται μειωμένη, παρόλο
που  ορίζεται  διαφορετικά,  στο  άρθρο  11,  παράγραφος  1,  του  ν.4336/2015.
Επιπλέον,  στο  άρθρο  15,  του  ν.4336/2015,  ορίζεται  ότι,  μέχρι  την  έκδοση
προεδρικού διατάγματος, ισχύει το υφιστάμενο νομοθετικό πλαίσιο, που καθορίζει
τον  τρόπο  αποζημίωσης  των  μετακινήσεων  των  στελεχών  των  Ενόπλων
Δυνάμεων.  Στην περίπτωση μη έκδοσης του ως άνω προεδρικού διατάγματος,
εντός  της  ανωτέρω  προθεσμίας,  εφαρμογή  έχουν  οι  διατάξεις  του  παρόντος
νόμου. Βάσει του άρθρου 65, του ν.4587/2018: «Η προθεσμία που προβλέπεται
στο πρώτο εδάφιο, του άρθρου 15, της υποπαραγράφου Δ9, της παρ. Δ΄, του
άρθρου 2, του ν. 4336/2015 (Α΄94), όπως έχει παραταθεί και ισχύει, παρατείνεται
μέχρι τις 30.6.2019. Η παρούσα διάταξη ισχύει από 1.1.2019».

Σε κάθε περίπτωση, παρά το ότι ο εν λόγω νόμος (4336/2015) ψηφίσθηκε από τις
14  Αυγούστου  2015,  οι  εν  ενεργεία  στρατιωτικοί  συνεχίζουν,  περίπου  5  έτη
αργότερα, να μην απολαμβάνουν τις παροχές του, παρότι εξέπνευσε προ ευλόγου
διαστήματος  και  η  τελευταία  προθεσμία  για  την  έκδοση  του  ως  άνω
προβλεπόμενου προεδρικού διατάγματος,  που θα έθετε σε  ισχύ τα βελτιωμένα
μισθολογικά δεδομένα του Ν.4336/2015 (Α΄94).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να προβείτε σε άμεση λήψη μέτρων, προκειμένου να ξεκινήσει η ισχύς
των προβλεπόμενων στο Ν.4336/2015 (Α΄94), έτσι ώστε να λυθεί το μισθολογικό
πρόβλημα  που  αντιμετωπίζει  ο  κλάδος  των  Ενόπλων  Δυνάμεων  και  να
αποκατασταθεί η επί έτη παρατεινόμενη αδικία εις βάρος τους;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας


